



Tsuen Wan Public Ho Chuen Yiu Memorial College 荃灣公立何傳耀紀念中學

S1 Admission Information Day cum 45th Anniversary Open Day

Date: 12th November 2022 (Saturday)

Time: 9:00 a.m. – 1:00 p.m.

Content:

Two sessions of S1 Admission Talk with the identical content will be conducted at 10:00 a.m. and 12:00 n.n. respectively. Please make a reservation on our school website.

S1 Admission Talk focuses on the implementation and characteristics of our school's curriculum, students' performances, support to S1 newcomers and procedures of S1 admission. We offer on-site participation and live webcast. Capacity of each session is limited due to the pandemic. If the Open Day cannot be held because of the constraints during the pandemic, the talks will be in live webcast. Please find the latest arrangements on our school website.

There will be game stalls at the playground, Common Activity Area (CAA) and classrooms. Come and join us!

中一收生資訊日暨 45 周年校慶開放日

日期：2022 年 11 月 12 日（星期六）

時間：上午 9:00 - 下午 1:00

內容：

分別於早上 10 時、正午 12 時舉行兩場禮堂講座，內容相同。敬請登記留座。

講者介紹本校課程的施行及特色、學生表現、對中一新生的支援及中一收生程序。講座將同時以現場及網上直播形式進行。現場講座因應疫情設人數限制。如疫情不穩，無法開放校園，講座將改以網上直播形式舉行，詳情及最新安排於本校網頁公布。

本校在操場、共享空間及教室分別設有攤位遊戲。歡迎到校參與！

S1 Admission Talk

Venue: School Hall on 1/F

Registration:

1. Call the school office to make a reservation (Tel: 2496 6000)
2. Register online through <https://forms.gle/YhBVYaNAYpSy1dWG6>

Registration starts at: 17th October 2022 (Monday) 10:00 a.m.

Registration ends at: 9th November 2022 (Wednesday) 5:00 p.m.

Notes:

1. The personal data is for our internal use only and will be destroyed after the talk.
2. Please receive the confirmation letter in the email box, and show it on mobile phone or show the printed copy upon arrival on the day to verify your identity.
3. You must register with a Google email address in order to:
 - a. Attend the live webcast via the email address
 - b. Attend the live webcast via the email address in case the talk needs to be converted to a live webcast in response to changes of the pandemic.
4. Please call the school for enquiries if you have any questions about the Google email address.
5. School visitors must use the “LeaveHomeSafe” mobile application as well as comply with the requirements of “Vaccine Pass” upon entry into the school premises.

中一收生講座

地點：本校一樓禮堂

報名：

1. 致電校務處預留座位（電話：24966000）
2. 網上登記請按此連結：<https://forms.gle/YhBVYaNAYpSy1dWG6>

開始登記日期及時間：2022 年 10 月 17 日（星期一）早上 10 時

截止日期及時間：2022 年 11 月 9 日（星期三）下午 5 時

注意事項：

1. 填寫的資料只供本校統計用，並將於講座完成後銷毀。
2. 請在 Email 收取確認信，於當日出示證明，以作核對身份。
3. 必須使用 Google 電郵地址 報名，以便：
 - a. 透過電郵地址參與網上直播講座。
 - b. 現場講座需因應疫情變化轉為網上直播，參加者可透過電郵地址參與。
4. 如有關於 Google 電郵地址的問題，請致電向本校查詢。
5. 來賓到校，必須使用「安心出行」及符合「疫苗通行症」的要求。